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Ľeģt² voj§ci na cviľeni 

α¢ƘƻǊƴȅ ±ŀƭŜȅά  
{ŜǊƛłƭ ǘǌƝ ǊŜǇƻǊǘłȌƝΗ 

   Call of Duty   

Modern Warfare 2  

±ƻƧłƪ {!{ ǾǎΦ t/ ƘǊŀ! 

http://www.airsoftdejvice.cz/
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v tomto ļ²sle                   DUBEN  2011  

 

  5   Thorny Valey 1. ļ§st 
 
 

   6   ĻĻK na duben 2011 

 

   8   Parkl§t 2. 

           
pozv§nka na akci 

 

   9   Thorny Valey 2. ļ§st 

 
 

11   Call of Duty 

            
hra vs. skuteļnost 

 

13   Thorny Valey 3. ļ§st 
 
 

14   STREETLUGE 
 
 

18   Operace Lizard ll.  
 
 

                                                                                                 5¦.bh±; Ch¢h 
 
 
 

 

 

 

Vġichni jiģ urļitŊ z m®di² znaj² 

budouc² zbraŔ Ļesk® arm§dy. 

Zn§te tak® videoprezentaci, ve 

kter® zbraŔ pŚedstavuje Ļesk§ 

zbrojovka? 

Shl®dnŊte video jako vystŚiģen® 

z Hollywoodsk®ho akļn²ho 

trh§ku!  

VIDEO ZDE KE SKOUKNUTĉ 

http://www.airsoftdejvice.cz/
http://www.youtube.com/watch?v=MaL_oKeESUI
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Bohemia Air Soft na IWA 2011  

StejnŊ jako v posledn²ch letech, i letos se firma Bohemia Air Soft z¼ļastnila mezin§rodn² 

vĨstavy IWA 2011 poŚ§dan® v nŊmeck®m Norinberku . Spolu s americkou vĨstavou 

ShotShow se totiģ jedn§ o nejvŊtġ² svŊtov® veletrhy civiln²ch zbran², stŚeliva a 
souvisej²c²ch produktŢ. 

MinulĨ rok jsme byli ohodnoceni v nez§vislĨch f·rech jako nejhezļ² st§nek zabĨvaj²c² se 

airsoftem, a proto jsme ani tento rok nezah§leli a pokusili jsme se opŊt zaujmout 

netradiļn²m pojet²m st§nku prezentuj²c²m airsoft tak, jak se pouģ²v§ a hraje. Dle 

pochvalnĨch pozn§mek kolemjdouc²ch se n§m to mysl²m zdaŚilo. UAZ a okolo rozm²stŊn® 
ozbrojen® figur²ny vzbuzovaly z§jem jak n§vġtŊvn²kŢ, tak i jinĨch vystavovatelŢ. 

Z vystavovanĨch zbran² uveŅme jen nam§tkou airsoftov® RPG-7, LehkĨ kulomet M249 od 
Cybergun, SVD Dragunov od ASG a nebo popul§rn² START L96 GAS.  

A co zaujalo naġe partnery? PŚedevġ²m prezentace nov®ho ICS airsoftov®ho gran§tometu, 

bio a tŊģkĨch kuliļek t®hoģ vĨrobce i pŚedstaven² naġ² dalġ² nov® znaļky shootONE, pod 

n²ģ se jiģ v bl²zk® dobŊ pŚedstav² napŚ²klad zcela nov§ s®rie cenovŊ zaj²mavĨch a 
technicky kvalitn²ch kuliļek. 

 

 

 

 

 

http://airsoftshop.cz/
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http://www.airsoft.cz/index.php?p=1
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+ÖĳÌÉ !ÆÇÈÜÎÉÓÔÜÎÕ ÐÒÏÃÈÜÚÅÊþ éÅĤÔþ ÖÏÊÜÃÉ 
Ö .ñÍÅÃËÕ ȵ4ÒÎÉÔĻÍ ĭÄÏÌþÍȰ  (1)  
23.3.2011 Å Na 150 pƎ²sluĠn²kƠ 8. jednotky provinĻn²ho rekonstrukĻn²ho tħmu se v 

tŖchto dnech pƎipravuje na nasazen² do afgh§nsk® mise. Ve vħcvikov®m stƎedisku 

americk® arm§dy v Hohenfelsu si uĢ vyzkouĠeli nav§dŖn² dŖlostƎeleck® palby na c²l i 

vyproĠtŖn² z pƎevr§cen®ho vozidla.  

Od 18. bƎezna do 11. dubna se ve vħcvikov®m prostoru Hohenfels v NŖmecku ¼Ļastn² voj§ci 8. 

jednotky PRT i s vlastn² technikou cviĻen² s n§zvem āThorny Valley ò ð Trnit® ¼dol². ĺeĠi jsou po dobu 

vħcviku zaĻlenŖn² do struktury ¼kolov®ho uskupen² Mustang, kter® tvoƎ² 172. samostatn§ pŖĠ² brig§da 

pozemn²ch sil americk® arm§dy. V nejbliĢĠ² dobŖ se poĻ²t§ s nasazen²m tohoto ¼kolov®ho uskupen² v 

provinci²ch Paktika a Nangarh§r v Afgh§nist§nu. 

C²lem cviĻen² je zejm®na zkoordinovat 

pƎ²sluĠn²ky Ġt§bu rekonstrukĻn²ho tħmu a 

man®vrovħch jednotek, provŖƎit 

pƎipravenost jednotek a nacviĻit ƎeĠen² 

pravdŖpodobnħch situac², se kterħmi se 

voj§ci v Afgh§nist§nu mohou setkat. Mezi 

dalĠ² ¼koly patƎ² tak® pƎ²prava potƎebn® 

dokumentace. V neposledn² ƎadŖ si ĺeĠi v 

Bavorsku zvyknou na pƠsoben² v 

mezin§rodn²m prostƎed² ð v L·garu budou 

sd²let z§kladnu Shank nejen s AmeriĻany, 

ale i s Jord§nci. 

āCviĻen² āThorny Valleyò je rozdŖlen® do tƎ² f§z². My se nyn² nach§z²me v t® prvn², kdy prob²h§ pƎ²prava 

specialistƠ, rozhodĻ²ch a pƎeb²r§n² techniky a materi§lu od zdejĠ²ho vħcvikov®ho centra,ò Ǝekl velitel 8. 

jednotky a dodal: āMus²me maxim§lnŖ vyuĢ²t dobu str§venou na cviĻen² a zdokonalit svoje dovednosti, 

kter® povedou k ¼pln®mu zvl§dnut² vĠech Ļinnost² pƎed nasazen²m v zahraniĻn² operaci.ò 

Vħcvikov® stƎedisko v bavorsk®m Hohenfelsu poskytnulo voj§kƠm plnohodnotn® z§zem² vĻetnŖ 

zapƠjĻen² celkem 14 vozidel Humvee. PƎ²sluĠn²ci Ġt§bu 8. jednotky PRT jiĢ zah§jili spolupr§ci se svħmi 

protŖjĠky z ¼kolov®ho uskupen² Mustang a ameriĻt² kolegov® je pƎijali v²c neĢ pƎ²vŖtivŖ. 

Man®vrov® jednotky rekonstrukĻn²ho tħmu 

proch§zej² samostatnħm a speci§ln²m 

vħcvikem, kterħ z Ļ§sti Ǝ²d² instruktoƎi z 

americk®ho stƎediska. V souĻasn® prvn² 

f§zi cviĻen² ĻeĠt² voj§ci za asistence 

americkħch instruktorƠ nav§dŖli 

dŖlostƎeleckou palbu na nepƎ§telsk® c²le 

nebo si vyzkouĠeli vyproĠtŖn² z 

pƎevr§cen®ho vozidla imitovan®ho kabinou 

vozidla Humvee.   

 

Zdroj: www.acr.army.cz 

http://www.acr.army.cz/
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Vernis§ģ Malostransk®ho gymn§zia na 

t®ma Cesta kolem svŊta 

Ve ļtvrtek 10. bŚezna se na Malostransk®m gymn§ziu v Josefsk® ulici konala tradiļn² ġkoln² 

vernis§ģ. Tentokr§t si kaģd§ tŚ²da pŚipravila sc®nku pŚedstavuj²c² nŊkterou svŊtovou zemi. 

VidŊli jsme tak lemury na Madagaskaru, muzeum v EgyptŊ nebo rozmanit® zpr§vy z USA, 

kter® vyhr§ly jednu z kategori². Nen² divu, ģe v KvartŊ A, kter§ toto vystoupen² pŚipravila, je 

nejvŊtġ² koncentrace kŚiģ§kŢ. 

Poprv® se vġak v r§mci doprovodn®ho programu pŚedstavila i naġe m²stn² skupina. 

Z§jemcŢm jsme tady maskovali krvav§ poranŊn² a samozŚejmŊ jsme tak® n§zornŊ 

pŚedv§dŊli resuscitaci. Pro nŊkoho by mohlo bĨt novinkou, ģe pokud nejste zdravotn²ci, 

nemus²te dĨchat z ¼st do ¼st a staļ² jen nepŚetrģitŊ mas²rovat srdce. DŢleģit® je ale spr§vn® 

um²stŊn² obou nataģenĨch rukou doprostŚed hrudn²ku, spr§vn§ frekvence asi 100 stiskŢ za 

minutu a tak® hloubka 5 - 6 centimetrŢ, pokud jde o dospŊl®ho ļlovŊka. Evropsk§ rada pro 

resuscitaci k t®to zmŊnŊ pŚistoupila hlavnŊ proto, ģe laici ļasto zapom²nali pŚi dĨch§n² z ¼st 

do ¼st zaklonit hlavu a ucpat nos, takģe vzduch pak ġel m²sto plic do ģaludku. Pokud ale 

dĨchat z ¼st do ¼st spr§vnŊ um²te, tak se toho nebojte. 

Kdo mŊl z§jem, odnesl si odmŊnu v podobŊ ļasopisŢ, pexes a pozv§nek na dalġ² naġe akce. 

Bylo pŊkn® propojit tu minulost a souļasnost naġ² skupiny. Navġt²vili n§s totiģ i mnoz² bĨval² 

ļlenov®. Akci nav²c podkreslovala hudba zn§m§ z naġich akc². 

Douf§m, ģe se nejen v Josefsk® sejdeme zase nŊkdy pŚ²ġtŊ! 

 

Letn² t§bor v Ļesk®m r§ji 

Prvn² dubnovĶ v²kend uspoţ§dala 5. MS ŃŃK Praha 7 na Sm²chovœ svou Akci Pœtka. D²ky 

pœkn®mu jarn²mu pońas² jsme si v sobotu zahr§li nejprve pţed polednem hru v ulic²ch v 

okol² Andœla, kde jsme zjiģũovali rūzn® vœci v m²stn²ch obchodech. Cestou jsme potkali 

dokonce peloton pţi pūlmaratonu, kterĶ zrovna prob²hal ulic² Svornosti. Bylo tam i jedno 

kţiĥ§ck® stanoviģtœ, na kter®m se oģetţovali zranœn² maratonci. 

Odpoledne se k n§m pţidala i naģe ńlenka Iva Havlov§, kter§ si s n§mi zahr§la mimo jin® 

obl²benou hru zvanou Raz, dva, tţi, buldok! Jinak jsme sledovali rūzn® filmy a veńer jsme 

se vydali do Ģtef§nikovy hvœzd§rny na Petţ²nœ. Tam jsme se mimo jin® v§ĥili na speci§ln² 

v§ze, kter§ ukazovala, kolik bychom v§ĥili na rūznĶch planet§ch a dokonce i na Slunci, 

kter® mœlo zdaleka nejvœtģ² pţitaĥlivost.  

Ġimon HlinovskĨ 

5ms@cckpraha1.cz 

 

 

 

mailto:5ms@cckpraha1.cz
http://www.armyshoppraha.cz
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dalġ² pl§novan® akce: 

14. 4. - Bezpeńn§ tţin§ctka, Sluneńn² n§mœst², Hūrka 

27. 4. - Den integrovan®ho z§chrann®ho syst®mu, Muzeum Policie, Karlov 

5. 5. - Soutœĥ mladĶch zdravotn²kū, DDM Prahy 13 

7. 5. - Memori§l Alice Masarykov®, DDM Prahy 13 

11. 5. - ŃeskĶ den proti rakovinœ, cel§ Ńesk§ republika 

26.-29.5. - Bambiri§da, V²tœzn® n§mœst² 

10.-12.6. - V²kend v Zajeńovœ, Zajeńov 

14.-15.6. - Bezpeńn® l®to, Andœl 

z§ţ² - Den, kdy sv²t² svœtluģky, cel§ Ńesk§ republika 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.armynet.cz
http://www.armynet.cz
http://www.accounttax.cz
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10. -  11. 9. 201 1 

 

na AIRSOFTOVOU AKCI 

 

PPAARRKKLLÁÁTT  22.. 001111    
 

�#�M�E�G���L�G���F�K�U�N�Q�M�Q�X�¢�P�C���P�C���-���K�X�Q�M�N�¢�V�U�M�Q a bude 

�R�T�Q�D�®�J�C�V���R�Q���E�G�N�ª dva dny v �V�G�T�ª�P�W.  

�,�G���W�T�Î�G�P�C���R�T�Q�������Î�N�G�P�P�ª���V�¾�O�[���
�������� �����Î�N�G�P�0���� 

�0�G�L�G�F�P�¢���U�G���Q���E�J�T�N�G�P�®���M�W�N�K�Î�G�M 

Cena je 1 20, -  �-�Î���\�C���Q�U�Q�D�W�����������-  �-�Î���\�C���U�M�W�R�K�P�W 

 

�/�¢�V�G���N�K���\�¢�L�G�O�����R�T�Q���D�N�K�?�"�®���K�P�H�Q�T�O�C�E�G���M�Q�Ptaktujte na 

adrese:   

pohnikostrou @seznam.cz 


